
Wspólnie dbajmy o środowisko

O stanie gospodarki odpadami na terenie naszej gminy rozmawiał dziś tj. piątek 6 lutego wójt gminy
Andrzej Rodziewicz z Rafałem Chmielewskim z Przedsiębiorstwa Usług Miejskich „PUM” Sp. z o.o. z
Grudziądza które od 1 lipca 2013 roku zajmuje się odbiorem odpadów w gminie Grudziądz. Jak
wynika z danych zgromadzonych przez 1,5 roku, czyli od początku obowiązywania tzw. „ustawy
śmieciowej”  poziom świadomości ekologicznej uległ znacznej poprawie jednak pracownicy PUM-u
wciąż obserwują niewłaściwą segregację odpadów wśród mieszkańców którzy zadeklarowali  ich
segregację. Dla przypomnienia poniżej zamieszczamy ulotkę informacyjną jak należy prawidłowo
dokonywać segregacji odpadów.

Zasady segregacji odpadów

 

 

 

https://grudziadz.ug.gov.pl/uploads/files/urzad gminy/aktualnosci/segregacja.pdf

